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به همت کارکنان شرکت بهره برداری 
نفت و گاز مسجدسلیمان ؛

عملیات تعویض شیر 5 قلو و شیر 
ایمنی درون چاهی چاه گازی با 

موفقیت انجام شد

با تلاش گروهی و جهادی كارشناسان شركت 
بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان، خدمات 
فنی چاه های شركت ملی مناطق نفتخیز جنوب 
و خدمات فنی شركت ملی حفاری ایران، شیر 
پنج قلو و شیر ایمنی درون چاهی معیوب چاه 

مذكور تعویض و چاه ایمن گردید. 
طی این عملیات كه دو هفته به طول انجامید 
،پس از كشُتن چاه و خارج سازی شیر ایمنی 
پلاگ  عدد  دو  نصب  معیوب،  چاهی  درون 
مسدود كننده درون چاهی و اطمینان از عملكرد 
آنها، اضافه نمودن یك عدد شیر دروازه ای و 
درپوش بر روی تاج چاه معیوب، شیر پنج قلوی 
معیوب جداسازی و شیر پنج قلو جدید به همراه 
دو عدد شیر دروازه ای اضافی )شیر بهره برداری 

و شیر عمقی( نصب گردید .  
لوله  دستگاه  با  ها  پلاگ  اقدام،  این  از  پس 
مغزی سیار خارج  و شیر ایمنی درون چاهی 
گازی  مخزن  چاه  این  تا  گردید  نصب  جدید 
بودن  دارا  بدلیل  که  مسجدسلیمان  ژوراسیك 
مقدار بالای گاز هیدروژن سولفوره ، فشار بالای 
گاز و وجود گسل های عمیق، از جمله مخازن 
خطرناك و پیچیده جهان می باشد، ایمن و با 

موفقیت در مدار تولید قرار بگیرد.
 پیش از انجام این عملیات ، از هفت عدد 
شیر قرار گرفته بر روی تاج چاه، فقط یك شیر 
سالم و قابل استفاده بود. خاطرنشان می گردد 
در صورت عدم موفقیت عملیات و بدون در نظر 
گرفتن كاهش تولید، بابت جمع آوری تسهیلات 
سرچاهی، اعزام دكل تعمیراتی و نصب مجدد 
 250/000/000/000 بر  بالغ  مبلغی  تسهیلات، 
ریال هزینه به شركت بهره برداری نفت و گاز 

مسجدسلیمان تحمیل می گردید. 
شایان ذكر است طی چند ماه اخیر و با اراده 
جهادی کارکنان سخت کوش و متعهد شرکت 
بهره برداری نفت و گاز مسجدسلیمان، تعداد 
قرار  ایمن  نا  8 حلقه چاه گازی که در شرایط 
اداره مهندسی  با راهبری کارشناسان  داشتند، 
گروه های خدمات  نظیر  بی  و همکاری  تولید 
فنی چاه ها، اداره HSE  و سایر بخش های فنی/
عملیاتی و ستادی شرکت بهره برداری نفت و گاز 
مسجدسلیمان، ترابری و واحد سیالات شرکت 
ایران، ایمن سازی شده و صد ها  ملی حفاری 
میلیارد ریال به صورت مستقیم و غیرمستقیم در 
هزینه های تعمیراتی مرتبط صرفه جویی گردید. 
تولید  مهندسی  اداره  است  توضیح  به  لازم 
مدیریت امور فنی این شركت پیش از این موفق 
به تعمیر و ایمن سازی چاه هفتکل 7 را نیز بدون 
حضور دکل و با هدف تأمین خورک گاز ایستگاه 
تقویت فشار گاز هفتکل با موفقیت به اتمام 
رسانده و برنامه ایمن سازی چاه های گازی قلعه 
نار 4 و ژوراسیک 315 را نیز در برنامه آتی خود 

قرار داده است.

شهردار فردیس:
سرحدآباد از سد کرج دارای         

حق آبه است
از  بازدید  در حاشیه  نژاد  احمدی  محمدرضا 
وضعیت درختان سرحدآباد، این منطقه را به 
لحاظ وجود باغات و درختان کهنسال چنار از 
البرز  استان  و  فردیس  تنفسی شهر  ریه های 
آبه  حق  دارای  سرحدآباد  گفت:  و  کرد  اعلام 
این  در  آب  نشدن  جاری  و  است  کرج  از سد 
منطقه حیات باغات و درختان را به خطر می 
اندازد. وی در ادامه با اشاره به اینکه از ابتدای 
سال جاری تا کنون آب جاری کانالهای سرحدآباد 
قطع است، عنوان کرد: همکارانم در حوزه سیما، 
منظر و فضای سبز شهری از طریق نامه نگاری 
با استانداری البرز پیگیری های لازم را در راستای 
احقاق این حق انجام می دهند. شهردار فردیس 
با اشاره به اهمیت حفظ و نگهداری درختان سبز، 
خاطرنشان کرد: همکارانم در حوزه سیما و منظر 
تا جاری شدن آب در کانال های آب سرحدآباد، 
به وسیله انتقال آب با تانکر و به روش دستی 

این درختان را آبیاری می کنند.

مدیرعامل آبفا مازندران:
استفاده صحیح از هوش مصنوعی 

در حوزه کنترل کیفی اثرگذار است 
مدیرعامل آب وفاضلاب مازندران در نخستین 
گردهمایی هم اندیشی کارشناسان مرکز پایش 
و نظارت بر کیفیت آب وفاضلاب استان گفت: 
بکارگیری استفاده درست از هوش مصنوعی در 
بخشهای مختلف به ویژه در حوزه کنترل کیفی 

می تواند تاثیرگذار باشد.
برارزاده در این نشست که معاونان و مدیران 
ستادی نیز حضور داشتند، با بیان اینکه همکاران 
ما گاهی در بدترین شرایط کار می کنند تا آب 
سالم و بهداشتی به دست مردم برسانند گفت: 
افرادی در این شرکت کار می کنند که به عنوان 
چشم بینای ما، علاوه بر کمیت به کیفیت نیز 
کنترل  کارشناسان  افرد،  آن  که  کنند  فکر می 
کیفی هستید. وی، با اشاره به دغدغه های گفته 
شده در حوزه کنترل کیفی گفت: مدیران باید به 
این دغدغه ها اهمیت دهند و در رفع آن تلاش 
کنند و دربحث مدیریت دانش نیز کارشناسان 
باید برای نسل امروز و آینده آموزنده و در تعالی 

شرکت سهیم باشند.
هم  اینکه  بیان  با  آبفامازندران،  مدیرعامل 
دارد  وجود  استان  سطح  در  پروژه   870 اکنون 
باکمک  پروژه  به 1500  که ظرفیت رساندن آن 
همکاران شرکت را نیز داریم، افزود: نخبگانی که 
در شرکت وجود دارند این فرصت را به من می 
دهند تا زبان گویای همکاران در شرکت مهندسی 
باشم. وی با اشاره به توسعه هوش مصنوعی در 
جهان گفت: استفاده از این تکنولوژی می تواند 

در حوزه های مختلف تاثیر گذار باشد.
گفتنی است در این نشست کارشناسان مرکز 
پایش و نظارت بر کیفیت آب وفاضلاب استان به 
بیان نظرات ، پیشنهادات و درخواستهای خود در 

این بخش پرداختند.

مدیر دفتر روابط عمومی شرکت برق 
منطقه ای خوزستان گفت:

مدیریت مصرف در بخش خانگی 
تضمین کننده پایداری شبکه برق 

خوزستان
روند افزایشی دما و رشد مصرف برق باعث 
شده تا شبکه برق خوزستان در همین روزهای 
قرار  تاثیر  تحت  پرباری  علت  به  پیک  آغازین 
سوی  از  مصرف  افزایش  روند  اگر  که  بگیرد، 
مشترکین بخش خانگی مدیریت نشود خدمت 
رسانی مستمر به همه مردم را به چالش خواهند 
رساند. سید حجت اله موسوی بیان کرد: با توجه 
به وقوع دماهای بالای 45 درجه در سطح استان 
و پیش بینی روند افزایشی دما در روزهای آینده 
بخش  در  برق  مصرف  رشد  آن  خروجی  که 
منطقه ای خوزستان  برق  است، شبکه  خانگی 
فشار مضاعفی را متحمل شده که در صورت 
بر  علاوه  شبکه،  پرباری  و  رشد مصرف  تداوم 
پایداری شبکه  به تجهیزات،  خسارت احتمالی 
را نیز تحت تاثیر قرار خواهد داد. وی افزود: با 
توجه به این موضوع که در پیک مصرف تابستان 
بیش از 83 درصد مصرف برق استان مربوط به 
از 8500 مگاوات مصرف  بخش خانگی بوده و 
شده در خردادماه حدود ۶000 مگاوات آن مربوط 
به بخش سرمایشی است، مدیریت در بخش 
خانگی و کاهش وسایل سرمایشی می تواند روند 
رشد مصرف برق را متوقف و در نتیجه تضمین 

کننده پایداری شبکه برق باشد.
به گفته مدیر دفتر روابط عمومی شرکت برق 
منطقه ای خوزستان، افزایش رشد مصرف و ثبت 
مدت  به  نسبت  مصرف  در  جدید  رکوردهای 
مشابه در سال های قبل این هشدار را به همراه 
دارد که عدم رعایت الگو و مدیریت مصرف در 
بخش خانگی، امکان خدمات رسانی مستمر را 
سلب خواهد کرد و آسایش و رفاه مردم را تحت 

تاثیر قرار خواهد داد.
موسوی تاکید کرد: لذا از همه شهروندان عزیز 
تقاضامندیم  خوزستان  استان  شریف  مردم  و 
به جهت حفظ و پایداری شبکه برق، مدیریت 
مصرف برق را جدی گرفته و با چند راهکار ساده 
در  نیرو  وزارت  تشویقی  سیاست های  از  هم 
بهره مند شوند و هم خادمین  اقتصاد خانواده 
خدمت رسانی  در  را  برق  صنعت  تلاشگران  و 

بی وقفه یاری کنند.
وی توضیح داد: سیاست های تشویقی وزارت 
در  مصرف  الگوی  رعایت  خصوص  در  نیرو 
خوزستان )3000 کیلو وات ساعت( و پاداش های 
20 برابری در صورت کاهش مصرف برق نسبت 
به سال قبل در بخش خانگی، کمک کننده به 
اقتصاد خانواده و تضمین کننده پایداری شبکه 

برق خواهد بود.

به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس 
، محمد سعیدی کیا در بازدید از طرح های تامین 
مسکن در شهر جدید صدرا و طرح های نهضت ملی 
مسکن با تقدیر از اقدامات بنیاد مسکن استان فارس 
برای اجرای طرح های تامین مسکن شهری در این 
شهر جدید اضافه کرد : در سال های اخیر اقدامات 
شایان توجه برای جوانی جمعیت و انجام ازدواج های 
جدید در کشور سیاستگزاری و اجرا شده است ، حوزه 
تولید مسکن نیز متناسب با همین اقدامات باید برای 
شتاب بخشی به عرضه مسکن شهری به ویژه در 
شهرهای جدید می بایست اقدامات قابل توجه انجام 
دهد ، ما در افق آینده 10 ساله کشور سیاستگزاری 
هایی برای رشد تولید مسکن شاهد هستیم که چشم 

اندازی امید بخش را ترسیم کرده است.
رئیس هیات مدیره شرکت توسعه مسکن ایران در 
ادامه به توسعه مسکن روستایی به ویژه در مناطق 
اقدامات در این حوزه را قابل  محروم اشاره کرد و 
ستایش خواند و افزود: مناطق روستایی و بافت های 
فرسوده نیز زمینه هایی برای توسعه مسکن دارند 
، باید از همه این ظرفیت ها برای تولید مسکن و 
در راستای حل رکود و تورم موجود در این حوزه که 
بصورت متناوب بروز می کند استفاده و برای آن 
برنامه ریزی کرد. سعیدی کیا در ادامه بر ضرورت 
تعامل با بانکها برای روان سازی موضوع تسهیلات 
اشاره کرد و گفت : هم افزایی و تعامل بانک ها و 
هم پوشانی خلاءهایی که در این حوزه وجود دارد به 

تولید مسکن بیشتر کمک می کند.
سید علیرضا حمیدی مدیر کل بنیاد مسکن استان 
فارس هم در حاشیه این بازدید با بیان اینکه طرح 
های نهضت ملی مسکن در 110 شهر استان فارس 
اجرایی شده است اظهار داشت : زمین مورد نیاز 
برای اجرای این طرح ها در 2۶ شهر در محدوده راه 
و شهرسازی لارستان و 84 شهر در محدوده راه و 
شهرسازی فارس در اختیار بنیاد مسکن قرار گرفته 
است. حمیدی مدیر کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
فارس با بیان اینکه 190 هزار و 2۶8 متقاضی در طرح 
های نهضت ملی مسکن استان فارس نام نویسی 
کرده اند خاطر نشان کرد : 37 هزار و 144 متقاضی 
در محدوده شهرستان لارستان و 153 هزار و 124 
متقاضی در سایر مناطق استان فارس در این طرح تا 

کنون نام نویسی کرده اند.
حمیدی ادامه داد : برای 15 هزار و 3۶7 متقاضی 
تا کنون پروژه و زمین مناسب اختصاص یافته و طرح 
های نهضت ملی مسکن با مشارکت این متقاضیان 
آغاز شده است ، هفت هزار و 139 متقاضی در بانک 
اند و زمینه  افتتاح کرده  بانکی  های عامل حساب 

دریافت تسهیلات برای آنان فراهم شده است.
طرح  اجرای  از  بیشتری  جزییات  بیان  با  وی 
نهضت ملی مسکن در استان فارس افزود: از بین 
متقاضیانی که طرح نهضت ملی مسکن را آغاز کرده 
اند ، 5۶ متقاضی طرح را به پایان رسانده اند ، 80 

واحد در مرحله نازک کاری است ، 2 هزار و 177 
واحد در مرحله سفت کاری و اجرای سقف و 3 هزار 

و 3۶3 واحد در مرحله اسکلت است.
مدیر کل بنیاد مسکن استان فارس افزود: استان 
کشور  سطح  در  مسکن  ملی  نهضت  در  فارس 
شاخص ساز است ، یگ هزار و چهار واحد مسکن 
ملی نیز با بهره گیری از تسهیلات و آورده متقاضیان 
در این استان اکنون در مرحله اجرای زیر ساخت 
و فونداسیون است. وی با تقدیر از همراهی بانک 
های عامل در اجرای طرح نهضت ملی مسکن در 
استان فارس گفت : بانک های عامل تا کنون با ۶ 

هزار و 494 متقاضی عقد قرارداد اعطای تسهیلات 
قرار  افزایش  با  اعطای تسهیلات  اند و روند  بسته 
ذکر  شایان  گرفت.  خواهد  بیشتری  شتاب  دادها 
است در این نشست که با حضور محمد سعیدی 
کیا رئیس هیات مدیره شرکت توسعه مسکن ایران 
و عضو شورای مرکزی بنیاد مسکن کشور و مئیران 
بنیاد مسکن استانهای همجوار برگزار شد ، قلی نواز 
مدیرعامل شرکت توسعه مسکن ایران ، . لقمانی 
مدیرعامل شرکت ارگ مسکن جنوب و حجه الاسلام 
سید علی نجفی مسوول دفتر نمایندگی ولی فقیه در 

بنیاد مسکن استان فارس حضور داشتند

رئیس هیات مدیره شرکت توسعه مسکن ایران و عضو شورای مرکزی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی :

متناسب با افزایش جمعیت نیاز به تولید مسکن است
رئیس هیات مدیره شرکت توسعه مسکن ایران و عضو شورای مرکزی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور بر لزوم شتاب بخشی به تولید مسکن به 
ویژه در شهرهای جدید تاکید کرد و اظهار داشت : هم راستا با افزایش جمعیت و ازدواج های جدید نیاز به تولید مسکن است ، اجرای طرح های 

تامین مسکن در تحقق مهار تورم و رشد تولید موثر است.

هم افزایی و 
تعامل بانک ها 
و هم پوشانی 
خلاءهایی که 
در این حوزه 

وجود دارد به 
تولید مسکن 
بیشتر کمک 

می کند

با پیوستن 41 دستگاه نفت کش نو انجام گرفت
نوسازی ناوگان حمل و نقل فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی

تبریز - فلاح: مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی از نوسازی و تقویت سوخت رسانی با پیوستن 41 
دستگاه نفت کش نو به ناوگان حمل و نقل فرآورده های نفتی منطقه خبر داد.

ناصر راشدی با اشاره به اهمیت ویژه حمل و نقل فرآورده های نفتی در فرآیند سوخت رسانی و چرخه اقتصاد کشور گفت: 
با پیگیری مدیریت و مسئولین منطقه در سال 1401 جهت نوسازی و تقویت ناوگان سوخت رسانی منطقه، تعداد 41 دستگاه 

نفتکش نو جایگزین نفتکش های فرسوده و با عمر بالا شد. 
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با تأکید بر ضرورت نوسازی ناوگان حمل و نقل 
فرآورده های نفتی افزود: نفتکش های جدید مجهز به سیستم طرح کهاب هستند که علاوه بر صرفه جویی در هدر رفت بخارات 

بنزین در کاهش آلایندگی زیست محیطی نیز مؤثر واقع خواهند شد. 
لازم به ذکر است تأمین و توزیع فرآورده های نفتی در گستره عملیاتی منطقه آذربایجان شرقی با بیش از 480 دستگاه نفتکش 

فعال و تلاش های بی وقفه کارکنان خدوم، رانندگان ساعی نفتکش و شرکت های حمل و نقل فرآوردهای نفتی انجام می شود.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی همچنین از برگزاری اولین جلسه کارگروه پیشگیری و مقابله با قاچاق و عرضه خارج از 
شبکه فرآورده های فرآورده های نفتی استان با حضور رزمی، معاون امنیتی و انتظامی استانداری، مدیریت و مسئولین منطقه و اعضای کارگروه در ستاد این 
منطقه خبر داد. ناصر راشدی در اولین جلسه کارگروه پیشگیری و مقابله با قاچاق و عرضه خارج از شبکه فرآورده های فرآورده های نفتی استان با بیان اهمیت 
هماهنگی و همکاری سازمان های ذیربط در مقابله با پدیده شوم قاچاق فرآورده های نفتی گفت: وفق مصوبه هیئت دولت جهت صیانت از سرمایه های ملی 

توزیع گاز مایع می بایست به صورت الکترونیکی انجام گیرد.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی تصریح کرد: هیچ مشکلی در تأمین و توزیع گازمایع با قیمت مصوب جهت مصرف کنندگانی 

که از طریق سامانه سدف https://newtejaratasan.niopdc.ir ثبت نام می نمایند وجود ندارد.
در ادامه جلسه رزمی معاون امنیتی و انتظامی استانداری، ضمن تشکر از تلاشهای مدیریت و مسئولین منطقه آذربایجان شرقی، اظهار کرد: تعامل و همکاری 
اعضای کارگروه پیشگیری و مقابله با قاچاق خارج از شبکه فرآورده های نفتی و برگزاری جلسات کارگروه همراه با پیگیری مستمر تا حصول نتیجه از اهمیت 
زیادی برخوردار است. لازم به ذکر است در این جلسه در خصوص توزیع گاز مایع برای صنوف سیار و نحوه کنترل سوخت داخل باک خودروهای عبوری از مرز 

با شرکت اعضای کارگروه بحث و تبادل نظر گردید.

رئیس فراکسیون معدن مجلس :
عملکرد استان یزد در زمینه صدور مجوزهای معدنی قابل قبول نیست

یزد-صادقی مقدم- نماینده مردم یزد، اشکذر وزارچ درمجلس شورای اسلامی در نخستین همایش نکوداشت روز ملی معدن در استان 
یزد گفت: کار اصولی، اساسی و علمی در حوزه معدن نیازمند مطالعات دقیق و علمی است.

 محمد صالح جوکار افزود: اکتشافات باید بر مبنای مطالعات انجام گیرد، بدون داشتن برنامه مطالعاتی و اکتشافی هر گونه 
بهره برداری از معدن می تواند منجر به تحمیل هزینه های زیاد شود.

رئیس فراکسیون معدن و صنایع معدنی مجلس شورای اسلامی افزود: در استان یزد به عنوان دومین استان معدنی کشور 
مطالعات اکتشافی اساسی صورت نگرفته است و بر مبنای این مطالعات و اکتشافات، صنایع وابسته به آن و پایین دستی رونق 
پیدا نکرده است. وی گفت: در حال حاضر شرکت های فولادی سراسر کشور به سمت استان یزد هجوم آورده اند و دنبال 
تامین خوراک واحدهای خود هستند، دلیل آن هم اکتشافات محدود و بهره برداری زیاد بوده و در کنار همتراز نبودن عرضه و 
تقاضا مسائل و مشکلاتی به وجود آمده که ادامه این روند سبب چالش های بسیار زیاد برای واحدهای فولادی متعلق به استان 
یزد خواهد شد. رئیس مجمع نمایندگان استان یزد خاطرنشان کرد: بر اساس ماده 43 برنامه ششم توسعه، یک درصد درآمدهای معادن 
و صنایع معدنی غیر از مسئولیت های اجتماعی باید در حوزه اکتشافات هزینه شود که اولین گام در موضوع ورود به معدن است و پیش زمینه هر گونه بهره 

برداری در سطح کشور محسوب می شود که متاسفانه دراین خصوص ضعیف هستیم.
جوکار اضافه کرد: طبق آمار رسمی، یک درصد جمعیت دنیا و هفت درصد ذخایر معدنی دنیا را در اختیار داریم ولی متاسفانه معادن پشتوانه اساسی برای 
اقتصاد کشور محسوب نمی شوند؛ معادن حلقه مفقوده اقتصاد کشور محسوب می شوند که امیدوارم در برنامه هفتم توسعه لحاظ و از این ظرفیت برای بهبود 
مسائل اقتصادی استفاده شود. رئیس فراکسیون معدن و صنایع معدنی مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه معدنکاران در زمینه بهره برداری مشکلات جدی 
دارند، گفت: تجهیزات بهره برداری از معادن غالبا مستهلک و این قابل قبول نیست، در چند سال گذشته پیگیر بودیم که امکانات و دستگاه ها از خارج وارد شود 
ولی اجازه این کار داده نشد. بهره برداری درست و اصولی احتیاج به فناوری های جدید دارد و با فناوری قدیمی نمی توان اقدام تحولی داشت، فلذا صاحبان 
معادن باید تجهیزات را کامل و بروز کنند. وی در ادامه با بیان اینکه بسیاری از معادن در نزدیکی روستاها و شهرها قرار دارند که به واسطه آن مشکلاتی برای 
مردم ایجاد شده، در این بخش تعامل با مردم از رموز موفقیت معدنکاران است، اظهار داشت: مردمی که در کنار پهنه معدنی زندگی می کنند، حق و حقوقی 
دارند و اگر معدنکاران طبق یک توافق با مردم آن منطقه تعامل ایجاد کنند، شاهد چنین مشکلاتی که امروزه با آن مواجه هستیم، نخواهیم بود. وی اظهار 

داشت: اگر منافع دوطرف را در توافقات لحاظ کنیم بهتر کارمان پیش خواهد رفت و انجام مسئولیت های اجتماعی می تواند مبنای یک توافق کلی قرار گیرد.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان گفت:

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با اشاره به پایداری 
با  گفت:  خرمشهر،  و  آبادان  شهرستان های  برق  شبکه  کامل 
پست  ترانس های  از  یکی  عملیاتی  گروه های  شبانه روزی  تلاش 
در  آتش سوزی  حادثه  وسعت  علت  به  که  میلاد  کیلوولت   400
پست دچار آسیب شده بود، به مدار برگشت. محمود دشت بزرگ 
از  یکی  ) 27 خرداد(  روز شنبه  اولیه  در ساعت های  کرد:  اظهار 
ترانسفورماتورهای پست 400 کیلوولت میلاد آبادان در اثر فعل و 
انفعالات داخلی ترانس و ایجاد جرقه و عملکرد رله های حفاظتی 
که یک امر طبیعی در تجهیزاتی است که با دمای بالای درونی 
کار می کنند، دچار آتش سوزی و باعث شد پست برق مذکور از 
مدار خارج شود. وی افزود: در همان دقایق اولیه حادثه با حضور 
گروه های عملیاتی و اعزام آتش نشانان، عملیات اطفا حریق آغاز و 

سپس آتش ترانس مهار و از سرایت آن به دیگر تجهیزات ایستگاه 
برق جلوگیری به عمل آمد. وی با بیان اینکه در کمتر از یک ساعت 
با انتقال بار و مانورهای فنی بر روی شبکه، اغلب خاموشی شهرهای 
آبادان و خرمشهر برطرف شد، تصریح کرد: علاوه بر ترانسی که 
دچار آتش سوزی و بنا است که عملیات تعویض آن آغاز شود، 2 
ترانس دیگر پست نیز به علت آتش سوزی دچار آسیب هایی شدند 
که با تلاش شبانه روزی گروه های عملیاتی و تعمیراتی پس از چند 
ساعت یکی از ترانس ها ترمیم و تعمیر شد و با وارد مدار شدن آن، 
برق شهرستان های آبادان و خرمشهر در پایداری کامل قرار گرفت 
و محدود خاموشی های نقطه ای نیز برطرف شد. به گفته مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای خوزستان در حال حاضر عملیات بازیابی و 
بارگیری از ترانس سوم پست برق میلاد نیز در جریان است و به 

زودی وارد مدار خواهد شد. دشت بزرگ اضافه کرد: عملیات بارگیری 
و حمل ترانس جایگزین از انبار تجهیزات شرکت برق منطقه ای 
خوزستان )اهواز( به پست برق میلاد آبادان نیز برنامه ریزی شده تا 
در کمترین زمان ممکن این ترانس نیز دمونتاژ و وارد مدار شود. وی 
با اشاره به حضور میدانی همایون حائری معاون برق و انرژی وزیر 
نیرو در پست برق میلاد برای نظارت و مدیریت بر عملیات بازیابی 
پست، گفت: به علت حساسیت موضوع از همان ساعات اولیه بروز 
حادثه، وزیر نیرو پیگیر موضوع شدند تا در کمترین زمان ممکن 
ناخواسته برطرف شود.  بگیرد و خاموشی های  بار صورت  انتقال 
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با عذرخواهی از مردم به 
علت خاموشی های ناخواسته ای که در شبکه به علت این حادثه رخ 
داد، از مشترکین خواست که در چند روز آینده با مدیریت مصرف 
برق و حذف مصارف غیر ضروری خود، با تلاشگران صنعت برق 

همکاری کنند تا شبکه به حالت عادی برگردد.
صنعت  تلاشگران  بی وقفه  زحمات  از  همچنین  بزرگ   دشت 
برق در گرمای طاقت فرسا برای به مدار آمدن ترانس اول و رفع 
محدودیت های ناشی از حادثه در ساعت اولیه، قدردانی و تشکر کرد 
. در همین رابطه روابط عمومی شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
صدور 2 اطلاعیه فوری، حادثه آتش سوزی یکی از ترانس های پست 
میلاد و بازگشت شبکه به حالت عادی را به اطلاع مشترکین رسانده 
است. روابط عمومی شرکت برق منطقه ای خوزستان همچنین از 
مشترکین درخواست می کند که برای حفظ پایداری شبکه، با رعایت 
از  الگوی مصرف برق، خاموش کردن کولرهای اضافی، استفاده 
روشنایی طبیعی در روز و عدم استفاده از لوازم پر مصرف در ساعت 
پیک مصرف )11 تا 17 و 18 تا 22( صنعت برق را در خدمت رسانی 

مستمر همراهی نمایند.

پایداری کامل شبکه برق شهرستان های آبادان و خرمشهر

تبریز - فلاح: رییس سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی با اشاره به 
افزایش توجه سرمایه گذاران به بخش کشاورزی استان در 2 سال گذشته، 
گفت: سرمایه گذاری خصوصی در این بخش از اقتصاد استان نسبت به 
ابتدای شروع به کار دولت سیزدهم هشت برابر شده است. اکبر فتحی با 
اشاره به اینکه یکی از دغدغه هایی که در بخش کشاورزی همیشه وجود 
دارد کم بودن میزان سرمایه گذاری است، اظهار کرد: میزان سرمایه گذاری 
در این بخش نسبت به سایر بخش های اقتصادی مثل خدمات و صنعت، 
کمتر است به طوریکه فقط پنج درصد سرمایه گذاری در بخش کشاورزی و 
95 درصد در صنعت و خدمات اتفاق می افتد. وی اظهار کرد: اما در 2 سال 
گذشته و به ویژه پس از سفر اول رییس جمهور به استان آذربایجان شرقی میزان 

سرمایه گذاری در بخش کشاورزی استان افزایش پیدا کرد و علت این موضوع هم توجه دولت به تقویت 
زیرساختها و جذابیتی بود که در بخش کشاورزی ایجاد شد. فتحی به اشاره به اینکه سرمایه گذاری خصوصی 
در بخش کشاورزی استان در سال 1400 به سه هزار میلیارد تومان نمی رسید، گفت: در زمان حاضر 25 هزار 
میلیارد تومان سرمایه گذاری برای اجرای طرح های اقتصادی در زیر بخش های مختلف کشاورزی استان 
انجام شده است. وی با اشاره به اینکه پنج هزار میلیارد تومان از این میزان سرمایه گذاری تسهیلات دولتی 
است، گفت: اختصاص یک هزار میلیارد تومان منابع دولتی برای تقویت زیرساخت های کشاورزی استان از 
جمله در زمینه شبکه های آبیاری و قنات ها نقش مهمی در جذب سرمایه گذاری خصوصی داشته است. وی 
از رشد 340 درصدی اعتبار دولتی اختصاص یافته به بخش کشاورزی آذربایجان شرقی در یک سال گذشته 
خبر داد و در سایه حمایت دولت با بهره برداری از طرح های در دست اجرای بخش خصوصی انتظار می رود 

نرخ رشد اقتصادی بخش کشاورزی استان از 5.3 درصد کنونی به 8.7 درصد برسد.

رییس سازمان جهاد کشاورزی استان خبر داد
رشد ۳۴۰ درصدی اعتبار دولتی اختصاص یافته به بخش کشاورزی آذربایجان شرقی


